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Protokół z posiedzenia

Komisji Technicznej Rady Miejskiej w Łomiankach

z dnia 22 stycznia 2024 roku

Posiedzenie Komisji Technicznej Rady Miejskiej w Łomiankach rozpoczęło się dnia 22 stycznia

2024 roku o godz. 17:00. Obradom przewodniczył Przewodniczący Komisji Technicznej Jerzy

Serzysko. Obecni byli wszyscy członkowie Komisji Technicznej: Jerzy Serzysko, Krzysztof

Wawer, Tomasz Dąbrowski, Janusz Skonieczny.

Ponadto obecni byli: Tomasz Czajkowski — Prezes Zakładu Wodociągów i Kanalizacji, Aneta

Gawin- I Zastępca Burmistrza, Tomasz Koc — Zastępca Naczelnika Wydziału Inwestycji

i Remontów, mieszkańcy Łomianek.

Porządek posiedzenia:

1. Otwarcie posiedzenia.

2. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia wieloletniego planu rozwoju

i modernizacji urządzeń wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych na terenie gminy

Łomianki na lata 2024-2027.

3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr L/408/2021 Rady

Miejskiej w Łomiankach z dnia 21 grudnia 2021 roku w sprawie wyrażenia zgody na

podwyższenie kapitału zakładowego Spółki „Zakład Wodociągów i Kanalizacji

w Łomiankach” Sp. z O. 0W 2021 roku.

4. Sprawy różne:

a. sprawozdanie z I etapu zadania RZP.271.35.2023 „Przygotowanie

wielowariantowej koncepcji utworzenia pasa ruchu dla autobusów (BusPasa)

biegnącego w granicach Gminy Łomianki do granicy z m.st. Warszawa oraz na

terenie miasta stołecznego Warszawy w pasie drogowym ulicy Pułkowej

do ul. Heroldów/Muzealnej - Usprawnienie komunikacji zbiorowej”.

b. rozpatrzenie petycji mieszkańców ul. Wąskiej.

5. Zamknięcie posiedzenia.

Ad 2.

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia wieloletniego planu rozwoju

i modernizacji urządzeń wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych na terenie gminy

Łomianki na lata 2024-2027.

Prezes Zakładu Wodociągów i Kanalizacji Tomasz Czajkowski omówił projekt uchwały.

Przewodniczący Komisji Technicznej Jerzy Serzysko zgłosił poprawki do projektu uchwały.



Prezes Zakładu Wodociągów i Kanalizacji Tomasz Czajkowski odpowiedział, że poprawki

zostaną naniesione.

Przewodniczący Komisji Technicznej Jerzy Serzysko poddał pod glosowanie zaopiniowanie

projektu uchwały w sprawie przyjęcia wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń

wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych na terenie gminy Łomianki na lata 2024-2027.

Wyniki glosowania: 3 głosy za; 1. glos wstrzymujący się; O głosów przeciw.

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia wielDietniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń

wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych na terenie gminy Łomianki na lata 2024-2027

został zaopiniowany pozytywnie.

Pytania zadali: radny Janusz Skonieczny oraz Przewodniczący Komisji Technicznej Jerzy

Serzysko, na które odpowiedzi udzielił Prezes Zakładu Wodociągów i Kanalizacji Tomasz

Czajkowski.

Ad 3.

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr L/408/2021 Rady Miejskiej

w Łomiankach z dnia 21 grudnia 2021 roku w sprawie wyrażenia zgody na podwyższenie

kapitału zakładowego Spółki „Zakład Wodociągów i Kanalizacji w Łomiankach” Sp. z o. o

w 2021 roku.

Prezes Zakładu Wodociągów i Kanalizacji Tomasz Czajkowski omówił projekt uchwały.

Przewodniczący Komisji Technicznej Jerzy Serzysko zgłosił poprawki do projektu uchwały.
Prezes Zakładu Wodociągów i Kanalizacji Tomasz Czajkowski odpowiedział, że poprawki
zostaną naniesione.

Następnie pytania zgłosili Przewodniczący Komisji Technicznej Jerzy Serzysko oraz radny
Jerzy Serzysko, na które odpowiedzi udzielił Prezes Zakładu Wodociągów i Kanalizacji
Tomasz Czajkowski oraz I Zastępca Burmistrza Aneta Gawin.

Przewodniczący Komisji Technicznej Jerzy Serzysko poddał pod głosowanie Zaopiniowanie

projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr L/408/2021 Rady Miejskiej w Łomiankach

z dnia 21 grudnia 2021 roku w sprawie wyrażenia zgody na podwyższenie kapitału
zakładowego Spółki „Zakład Wodociągów i Kanalizacji w Łomiankach” Sp. z o. O w 2021 roku.
Wyniki głosowania: 4 głosy za; O głos wstrzymujący się; O głosów przeciw.
Projekt uchwały w sprawie w sprawie zmiany Uchwały Nr L/408/2021 Rady Miejskiej

w Łomiankach z dnia 21 grudnia 2021 roku w sprawie wyrażenia zgody na podwyższenie

kapitału zakładowego Spółki „Zakład Wodociągów i Kanalizacji w Łomiankach” Sp. z o. o.
w 2021 roku został zaopiniowany pozytywnie.

Przewodniczący Komisji Technicznej Jerzy Serzysko zwrócił się z prośbą, aby wprowadzać

oznaczenia skrótów w projektach uchwał.

Ad 4.

Sprawy różne: sprawozdanie z I etapu zadania RZP.271.35.2023 „Przygotowanie
wielowariantowej koncepcji utworzenia pasa ruchu dla autobusów (BusPasa) biegnącego



w granicach Gminy Łomianki do granicy z m.st. Warszawa oraz na terenie miasta stołecznego

Warszawy w pasie drogowym ulicy Pułkowej do ul. Heroldów/Muzealnej - Usprawnienie

komunikacji zbiorowej”.

Zastępca Naczelnika Wydziału Inwestycji i Remontów Tomasz Koc omówił zagadnienie.

Przewodniczący Komisji Technicznej Jerzy Serzysko zapytał czy jest sprawozdanie z I etapu,

co się zmieniło, czy jest wytyczona koncepcja na terenie naszej Gminy.

Zastępca Naczelnika Wydziału Inwestycji i Remontów odpowiedział, że teraz trwają analizy

nad pomiarami ruchu i przygotowaniem modelu matematycznego, który będzie prezentował

wyniki wprowadzenia BusPasa.

Zastępca Naczelnika Wydziału Inwestycji i Remontów Tomasz Koc poinformował, że 5ą 2

etapy. Odczytał zakres etapu II. Zaznaczył, że Urząd jest na etapie koncepcji.

I Zastępca Burmistrza Aneta Gawin poinformowała, że po wykonaniu pomiarów ruchu

i opracowaniu analiz będzie odpowiedzi czas na to, by przedstawić wnioski.

Przewodniczący Komisji Technicznej Jerzy Serzysko zwrócił się z prośbą o przekazanie

sprawozdania z i etapu projektu koncepcji zakończonego do wiadomości komisji, radnych i

mieszkańców z mieszkańców i radnych sprawozdania z i etapu projektu koncepcji

zakończonego zgodnie z harmonogramem 13.11.2023 roku.

Mieszkanka Łomianek zapytała, czy do września dane nie będą podane.

Zastępca Naczelnika Wydziału Inwestycji i Remontów Tomasz Koc odpowiedział, że

wykonawca jest zobowiązany opisem przedmiotu zamówienia. Powiedział, że raczej nie

byłoby przeciwskazań, by spotkać się wcześniej.

Przewodniczący Komisji Technicznej Jerzy Serzysko zadał pytanie dot. kosztów, na które

odpowiedzi udzielił Zastępca Naczelnika Wydziału Inwestycji i Remontów Tomasz Koc.

Przewodniczący Komisji Technicznej Jerzy Serzysko zadał pytanie dot. terminu przekazania

sprawozdania. Odpowiedzi udzieliła I Zastępca Burmistrza Aneta Gawin.

Ad 4.

Sprawy różne: rozpatrzenie petycji mieszkańców ul. Wąskiej.

Przewodniczący Komisji Technicznej Jerzy Serzysko omówił przedmiot petycji.

I Zastępca Burmistrza Aneta Gawin poinformowała, że zadanie zostanie zgłoszenie do

budżetu przez Urząd w momencie, kiedy pojawią się wolne środki.

Zastępca Naczelnika Wydziału Inwestycji i Remontów Tomasz Koc poinformował, że Gmina

jest w 100% właścicielem gruntów w pasie drogowym, inwestycja jest do zrealizowania.

W dyskusji udział wzięli: Przewodniczący Komisji Technicznej Jerzy, I Zastępca Burmistrza

Aneta Gawin, radny Janusz Skonieczny, radny Krzysztof Wawer, mieszkaniec wnoszący

petycję, Zastępca Naczelnika Wydziału Inwestycji i Remontów Tomasz Moc, mieszkanka

Łomianek.

Przewodniczący Komisji Technicznej Jerzy Serzysko zwrócił się z zapytaniem, z kim był

konsultowany projekt organizacji ruchu ul. Pancerz.



Mieszkanka Łomianek zadała pytanie dot. zapadniętej studzienki na chodniku ul. Spokojnej
(sprawa była zgłaszana do Urzędu w listopadzie) oraz latarni na ul. Kościelna Droga.
Ustosunkował się Zastępca Naczelnika Wydziału Inwestycji i Remontów Tomasz Koc oraz
I Zastępca Burmistrza Aneta Gawin.

Ad 5.

Zamknięcie posiedzenia.

Przewodniczący Komisji Technicznej Jerzy Serzysko zamknął posiedzenie Komisji o godzinie

19:30,

Protokołowała Przewodcząry komisji

Justyna Mcwca 5er1ySo -


